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Abstract (en)
[origin: CN113141089A] The invention relates to a fan with an external rotor motor. The external rotor motor has a motor section and an electronics
section. The motor section and the electronics section are arranged axially adjacent to each other along the axis of rotation. The fan, when operated
as intended, generates, via a fan wheel, a pressure difference between its suction side, which is preferably associated with the rotor, and its pressure
side, which is preferably associated with the motor electronics. A continuous cooling duct runs within the external rotor motor from a pressure-side
inflow opening, at least along sections of the rotor, to a suction-side outflow opening. An exclusively passive cooling air flow through the cooling duct
can be generated in operation by the pressure difference generated by the fan wheel.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Ventilator mit einem Außenläufermotor umfassend einen Motorabschnitt und einen Elektronikabschnitt, wobei der
Motorabschnitt und der Elektronikabschnitt entlang der Rotationsachse axial angrenzend zueinander angeordnet sind, wobei der Ventilator über
das Ventilatorrad im bestimmungsgemäßen Betrieb einen Druckunterschied zwischen seiner vorzugsweise dem Rotor zugeordneten Saugseite und
seiner vorzugsweise der Motorelektronik zugeordneten Druckseite erzeugt, wobei innerhalb des Außenläufermotors ein durchgängiger Kühlkanal
von einer druckseitigen Einströmöffnung und zumindest abschnittsweise entlang des Rotors bis zu einer saugseitigen Ausströmöffnung verläuft und
im Betrieb ein Kühlluftstrom durch den Kühlkanal ausschließlich passiv durch den von dem Ventilatorrad erzeugten Druckunterschied erzeugbar ist.
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